
Svečanom sjednicom Gradskog vijeća obilježen Dan grada Lepoglave

8.12.2022.

Mnogobrojnim programima Grad Lepoglava obilježava svoj dan, a središnja svečanost,

odnosno svečana sjednica Gradskog vijeća  održana je u prostorima TKIC-a.

Tako su gradonačelniku Marijanu Škvariće, njegovim suradnicima te vijećnicima ali i svim

građanima Lepoglave čestitke uputili i župan Varaždinske županije Anđelko Stričak kao i

načelnik Općine Cestica Mirko Korotaj u ime svih prisutnih načelnika i gradonačelnika.

Gradonačelnik  Škvarić  upoznao  je  sve  goste  s  odrađenim  projektima  u  prethodnom

jednogodišnjem razdoblju te je najavio nova ulaganja na području Lepoglave.

-  Sanirali  smo  mnoga  klizišta  za  što  su  sredstva  došla  iz  Varaždinske  županije  pa

zahvaljujem županu Stričaku na pomoći.  Siguran sam kako će i  širokopojasni  internet

uskoro imati svako domaćinstvo. Što se pak gospodarstva tiče mi nemamo dovoljno ljudi

da  popune  sva  radna  mjesta  koja  se  otvaraju  u  našem gradu.  Trenutno  pripremamo

projekt fitnessa na otvorenom koji se planira postaviti u Lepoglavi , a vrijedan je 350 tisuća



kuna. Želim naglasiti kako već godinama ne opterećujemo naše građane dižući cijene, pa

je tako komunalna naknada dugi niz godina na istoj razini, kao i komunalni doprinos, a ove

godine smo za gospodarstvenike smanjili komunalni doprinos. Također smo podijelili i 200

tisuća kuna potpore i našim poljoprivrednicima. Sve tri naše osnovne škole su u jednoj

smjeni,  Grad  im je  omogućio  da  imaju  financiranje  izvanškolskih  nastavnih  aktivnosti,

financiramo izvrsnost, radne bilježnice ih očekuju na klupama, imaju i produženi boravak.

Studentima  smo  dodijelili  33  stipendije  i  nastavljamo  i  dalje.  Mladim  obiteljima  ćemo

uskoro podijeliti po 40 tisuća kuna za kupnju stana ili kuće u našem gradu. Ima dosta tih

mladih obitelji koje se iz drugih gradova i općina doseljavaju u naš grad. Ne zaboravljamo

ni umirovljenike i ove godine uskrsnica i božićnica 400 kuna. Znamo da nije puno, ali je od

srca i to je ono što našim ljudima pomaže -rekao je Škvarić

Župan  Stričak  se  u  obraćanju  osvrnuo  na  brzu  cestu  Varaždin  -  Ivanec  -  Lepoglava

naznačivši kako je natječaj u tijeku te kako bi se do kraja godine trebalo znati tko će biti

izvođač za prvu fazu do mjesta Tužno.

-  Želim ovom prigodom i  ogromni  turistički  potencijala  Lepoglave jer  na  ovom malom

prostoru postoji puno bitnih lokaliteta svjetskog značaja, a to je zaista veliko bogatstvo.

Trebamo ići u smjeru da sve to posložimo, izgradimo, isprezentiramo na ponos budućih

naraštaja. Suradnja s Županijom je odlična i tako će biti ubuduće. Unazad godinu i pol

dana,  ne  da  je  održano  na  desetke  sastanaka  nego  stotinu,  i  to  sve  s  ciljem da  ne

donesemo neku pogrešnu odluku. Bitno je fokusirati se na ono čime raspolažemo i s time

učiniti ono što je najbolje za građane, a kao što sam rekoa Lepoglava raspolažete sa puno

toga.  Trenutačno  Javna  ustanova  Priroda  Varaždinske  županije  radi  na  pet  programa

zaštite  naših  zaštićenih  područja  ekoloških  mreža,  a  od  toga  se  tri  odnose  na  grad

Lepoglavu. To dokazuje koliko je ovaj kraj značajan. Također, gradonačelnik je naglasio da

Javna ustanova priprema projekt Posjetiteljsko prezentacijskog centra Gaveznica koji će

postati vrhunska turistička točka - rekao je između ostalog Stričak.

Okupljenima se obratio načelnik Općine Cestica Mirko Korotaj navevši Lepoglavu kao grad

primjer  drugima,  a  nekoliko  riječi  rekao  je  i  dječji  gradonačelnik  Leon  Funtek  koji  je

pozdravio sve nazočne u ime Dječjeg gradskog vijeća te je pritom izrazio zadovoljstvo

dosadašnjim radom vijeća.



Na svečanoj sjednici  Gradskog vijeća uručena su javna priznanja Grada Lepoglave za

2022. godinu. Za doprinos ugledu i promociji Grada Lepoglave u zemlji i inozemstvu, a

dodijeljene su  Željku Hutenu, Karlu Galiću, Milanu Tvarogu, Udruzi privatnih šumovlasnika

"Kesten" i Ugostiteljskom seoskom gospodarstvu Držaić.










